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Ik wil me graag even voorstellen. Mijn naam is Hans Gremmen. Ik woon in Sprang-Capelle in de 
gemeente Waalwijk. Ik ben 69 jaar oud, ben getrouwd en heb drie kinderen en twee kleinkinderen.  

 
 

Werkzame leven 
Ik ben econoom en in mijn werkzame leven ben ik steeds 
verbonden geweest aan de universiteit van Tilburg. Daar was ik 
hoofd van de opleiding Economie en gaf ik zelf onder andere de 
vakken Internationale Economie en Macro-economie. In mijn 
onderzoek richtte ik me onder andere op de vraag wat de meest 
efficiënte methode is om economie te doceren. Een van die 
methoden is het SIER-spel. Dat is een computerspel waarin 
groepjes van vier studenten de regering van een land vormen. Die 
groepjes wedijveren met elkaar om te zien wie het beste 
economisch beleid weet te voeren. Op dat spel ben ik, alweer lang 
geleden, gepromoveerd. Dat spel wordt nog steeds gebruikt, op de 
universiteit, maar ook op een aantal middelbare scholen. 
 
Vrijwilligerswerk 
Een paar jaar geleden ben ik met pensioen gegaan. Toen brak net 
corona uit. Tijdens de coronatijd heb ik mezelf leren 
programmeren. Ik heb een programmaatje gemaakt dat draait op 
telefoons en waarmee via internet de scores van bridgers worden 
uitgerekend. Ook maak ik als vrijwilliger voor een aantal clubs de 
websites en verder werk ik, eveneens als vrijwilliger, voor 
vluchtelingenwerk, zit ik in het bestuur van onze bridgeclub, geef ik 
bridgecursussen en geef ik als energiecoach advies aan inwoners 
in Waalwijk over hoe ze kunnen besparen op hun energieverbruik. 
 
Bijdragen aan een oplossing voor HMSN 
Zo’n vijftien jaar weet ik dat ik HMSN type 2 heb. Nog niet zo lang 
geleden ben ik lid geworden van Spierziekten Nederland en was ik 
onder de indruk van wat deze club presteert. Ik wilde daar graag 
mijn steentje aan bijdragen en heb me toen aangemeld voor de 

regiowerkgroep Noord-Brabant en voor de diagnosewerkgroep Erfelijke polyneuropathieën. Voor laatstgenoemde 
werkgroep zal ik me richten op de nieuwsbrief en daarbij dan met name op ontwikkelingen op onderzoeksgebied. 
In de hoop dat dat niet alleen veel leden zal interesseren, maar ook dat dat zal bijdragen aan het naar Nederland 
halen van trials wanneer dat onderzoek uiteindelijk leidt tot een mogelijke oplossing of verlichting van de 
problemen waarmee wij als patiënten geconfronteerd worden. 
 
Ik hoop de leden van regio Brabant binnenkort te mogen begroeten in de regio tijdens een bijeenkomst. En tijdens 
het Spierziektecongres in september alle andere leden. 
 
Hans Gremmen 
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polyneuropathieën stelt zich voor 
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